
سهراب و کیانوش
منتظر پاسخ سرنوشت ساز

نایب رئیس فدراس��یون وزنه برداری گفت: بر اساس 
چراغ سبزی که از دبیرکل فدراسیون جهانی گرفتیم، 
درخواس��تی درباره رس��تمی و مرادی داشتیم و نامه 
رس��می خود را نیز ارس��ال کرده ایم. داوود باقری در 
گفت وگ��و با ایس��نا درباره اینکه چق��در احتمال دارد 
فدراسیون جهانی وزنه برداری امتیاز مسابقات گزینشی 
المپیک س��وییس را ب��رای کیانوش رس��تمی لحاظ 
کند، بیان کرد: در مس��ابقات قهرمانی آسیا جلسه ای 
نیمه رسمی با دبیرکل فدراسیون جهانی داشتیم و در 
این جلسه رئیس فدراسیون ایران از دبیرکل فدراسیون 
جهانی درخواستی داش��ت که این درخواست به یک 
نامه رس��می تبدیل ش��د. ما در یک ایمیل رسمی از 
محمدحسن جلود درخواست کردیم امتیاز مسابقات 
س��وییس برای رستمی لحاظ شود و همچنین امتیاز 
مسابقات کلمبیا را نیز به جای مسابقات سوییس برای 
مرادی لحاظ کنند. دبیرکل فدراس��یون جهانی نیز به 
م��ا گفت اگر این نامه را ارس��ال کنید ترتیب اثر داده 
می شود و طبق آن چیزی که جلود گفت جای امیدواری 
هس��ت. او ادامه داد: البته اینکه در بررسی های بعدی 
در فدراسیون جهانی چه اتفاقی بیفتد و چه تصمیمی 
گرفته ش��ود، اطلاعی از آن نداریم اما چراغ سبزی از 
طرف دبیرکل فدراس��یون جهانی دریافت کردیم و بر 
اس��اس آن نامه را ارس��ال کردیم. ما نامه را به صورت 
رسمی به دبیرکل فدراسیون جهانی ارسال کردیم و وی 
اعلام کرد درخواست ما را به صورت دستور جلسه به 
کمیته فنی می برد و آنجا با نظر مساعد، تصمیم گیری 
می کنند. نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری همچنین 
گف��ت: البته من فکر می کنم فدراس��یون جهانی اگر 
بخواهد پاس��خی ب��ه نامه ما بدهد، بعد از مس��ابقات 
گزینش��ی المپیک کلمبیا این کار را انجام می دهد تا 
ببیند س��هراب مرادی در آن مس��ابقات چه نتیجه ای 
می گیرد. امیدوارم به نامه ما ترتیب اثر داده ش��ود. در 
این صورت هر دو وزنه بردار وارد رنکینگ می ش��وند و 
آنگاه این ما هس��تیم که انتخاب می کنیم چه کس��ی 
ب��ه المپیک ب��رود. اما از طرفی ای��ن بحث هم وجود 
دارد ک��ه اگر این کار را انج��ام دهد و رنکینگ تغییر 
کند، این احتمال هست کشورهای دیگر هم اعتراض 
کنند و از این لحاظ قول دبیرکل عجیب بود. او درباره 
وضعیت سهراب مرادی نیز گفت: سهراب مرادی پس 
از آسیب دیدگی جدی ای که داشت توانست به صحنه 
مس��ابقات بازگردد و در قهرمانی آسیا هم رکوردهای 
خوبی را ثبت کرد. وزنه ۲۲۰ کیلوگرم را هم داش��ت 
راح��ت م��ی زد اما به دلی��ل اینکه کتفش ص��دا داد، 
 ریس��ک نکرد و وزنه را انداخت که به نظرم کار خوبی

 کرد. 

اوباما جایگزین امید ابراهیمی
در الاهلی

باش��گاه الاهلی قطر برای جایگزین امید ابراهیمی 
با بازیک��ن الزمالک مصر به توافق رس��ید. به گزارش 
اس��پورت، امید ابراهیمی در فصلی که گذشت بازوبند 
کاپیتانی الاهلی را بر بازو بس��ت و عملکرد خوبی هم 
از خ��ود به نمایش گذاش��ت اما با الاهل��ی برای ادامه 
همکاری به توافق نرسید و جدایی او از این تیم قطعی 
شده است. این باشگاه قطری یوسف ابراهیمی ملقب به 
اوباما را جایگزین ابراهیمی در تیم کرده است. الاهلی 
در س��ال های اخی��ر همواره از بازیکن��ان ایرانی مانند 
مجتب��ی جباری، فریدون زن��دی، محمدرضا خانزاده 
و امید ابراهیمی در ترکیب اصلی خود اس��تفاده کرده 
اس��ت. طبق اعلام رسانه های قطری، الاهلی با حسین 
کنعانی زادگان، مدافع کنونی پرسپولیس هم به توافق 
نهایی رسیده و قراردادی ۲ ساله بسته، هر چند خود 

این بازیکن آن را رد کرده است. 

چراغ سبز سعودی ها
برای گذر از مناقشه فوتبالی

همزمان ب��ا رویارویی اس��تقلال و تراکتور ایران با 
الهلال و النصر عربس��تان، صحبت ها درباره مناقش��ه 
قدیمی این دو کش��ور در فوتبال اوج گرفت؛ برخی از 
بازی در زمین بی طرف سخن  گفتند و عده ای معتقد 
بودن��د هنوز تکلی��ف برگزاری مس��ابقات این مرحله 
مشخص نیست و چه بسا مسابقات به صورت متمرکز 
برگزار ش��ود. با این حال اکنون اخبار امیدوارکننده ای 
درباره آینده روابط ۲ کشور به گوش می رسد که احتمالا 
سایه این اتفاق روی فوتبال هم می افتد و بعد از حدود 
۶ سال، مناقشه فوتبالی و بازی در زمین بی طرف نیز 
به پایان می رسد. بعد از اتفاقات اخیر، رئیس فدراسیون 
فوتبال عربستان که ۶ سال قبل خواستار بازی تیم های 
این کش��ور با نمایندگان ایران در زمین بی طرف شده 
بود، اکنون گفتار و رفتار ملایم تری از خود نشان داده 
است. او در تازه ترین اظهاراتش می گوید: درباره حضور 
در ایران باید بگویم هر چه کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در این زمینه با توجه به شرایط کرونایی بگوید ما هم 
با بررسی های لازم بهترین تصمیم را برای نمایندگان 
خود در لیگ قهرمانان آسیا می گیریم. اخیرا یک روزنامه 
سعودی هم اعلام کرده »کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
دنبال پایان بخشیدن به مناقشه این دو کشور و بازی 
در زمین یکدیگر اس��ت«. به نظر می رسد در صورتی 
که مذاکرات مقامات سیاس��ی ۲ کش��ور در سطح بالا 
خوب پیش برود، میزبانی تیم های ایرانی و عربستانی 
از همدیگ��ر هم امکان پذیر خواهد بود. این مهم حتی 
می تواند گام مثبتی در بهبود روابط ۲ کش��ور و چراغ 

سبزی برای گذر از دوران پرتنش اخیر باشد. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
تحلیلگر این نش��ریه در ادام��ه آورده 
است: گفت وگوهای محرمانه تهران و ریاض از ماه ژانویه سال 
جاری میلادی آغاز شده و حتی در یک جلسه از این مذاکرات 
نیز آمریکا حضور نداشته است. این عدم حضور به باور برخی 

تحلیلگران نشان دهنده افول قدرت آمریکا در منطقه است، آن 
هم در شرایطی که بایدن به دنبال خروج از منطقه است. به این 
ترتیب به نظر می رسد پیشبرد مذاکرات تهران- ریاض درسی 
بسیار فراگیر برای سیاست خارجی آمریکا دارد؛ نشانه ای از اینکه 
نیازی به دخالت آمریکا در تمام مسائل جهانی وجود ندارد. آمریکا 

تا به حال در بسیاری از نقاط دنیا به عنوان نیروی میانجی وارد 
میدان شده و بعد به خاطر منافع ملی خود، تنها به شعله ورتر 
کردن بحران و آتش جنگ کمک کرده است؛ این گفت و  گوها 
نشان می دهد شاید در بسیاری از موارد بهتر است آمریکا اجازه 
دهد قدرت های منطقه ای، خود مشکلات شان را با هم حل کنند.
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باشگاه پرسپولیس پیشنهاد اسپانسری خیره کننده ای از یک 
شرکت تجاری دریافت کرده است. 

جعفر سمیعی، مدیر عامل باشگاه پرسپولیس پس از استقرار 
در محل کار خود به بررسی جزئیات قرارداد با کارگزار پرداخت؛ 
قراردادی که هشتم آبان  ۹۸ به امضا رسید و طی آن کارگزار برند 
موظف به پرداخت ۱۱۰ میلیارد تومان تا پایان اردیبهشت ماه 

سال ۱۴۰۰ شد. 
قراردادی که جزئیات فراوانی را به همراه داشت تا سمیعی پس 
از بررسی تمام جوانب آن خواهان فسخ قرارداد با کارگزار شود. 
با این حال مشاوران حقوقی و اقتصادی سمیعی از او خواستند 

ای��ن کار را انجام نداده و اجازه اتمام قرارداد را با ش��رکتی که 
قرار بود از برند باش��گاه در راس��تای تأمین منابع سرخپوشان 

درآمدزایی کند بدهد. 
کارگزار فعلی برند پرسپولیس تمام بندهای مالی مندرج در 
قرارداد را عملیاتی کرده است اما به دلیل برخی موارد در الحاقیه 
قرارداد، هیچ کدام از طرفین علاقه ای به تمدید قرارداد ندارند؛ 
موضوعی که جعفر سمیعی در جلسه با سایر اعضای هیأت مدیره 
مطرح کرد و سیدمجید صدری که ریاست هیأت مدیره را نیز 
بر عهده گرفته است، رایزنی های خود را برای انتخاب اسپانسر 

جدید برای سرخپوشان از ابتدای فصل آینده آغاز کرد. 

همی��ن موضوع باعث مذاکره ۲ ش��رکت در حوزه آی تی و 
مخابرات با باشگاه پرسپولیس شد تا پیشنهادات قابل توجهی 
را برای حمایت مالی از باشگاه در ازای تبلیغات خود ارائه کنند. 
باش��گاه پرسپولیس که حدود ۳۵ میلیارد تومان از یکی از 
اپراتورهای تلفن همراه قرض کرده بود، قصد دارد بزودی قرارداد 
خود با این مجموعه را نهایی کند تا سرخپوشان مبلغی به مراتب 
بیشتر از سال گذشته از سوی اسپانسرهای خود دریافت کنند. 
قراردادی که در حال نهایی شدن است و باشگاه پرسپولیس 
در سکوت خبری آن را پیش می برد تا گران قیمت ترین قرارداد 

مالی تاریخ خود را در زمینه جذب اسپانسر به امضا برساند. 

دلایل سعودی برای آغاز مذاکرات سازش با ایران

پرسپولیس دنبال افزایش بی سابقه قرارداد  مالی سال آینده

کارگزار جدید در راه است

موسوی بمب جدید باشگاه فنرباغچه
یک رسانه ترکیه ای درباره لژیونر والیبال ایران نوشت: سیدمحمد موسوی بمب جدید باشگاه فنرباغچه خواهد بود. رسانه والیبالی ترکیه نوشت: سیدمحمد موسوی بمب 
جدید تیم فنرباغچه خواهد بود. این رسانه ادامه داد: موسوی یکی از برترین دفاع های جهان است که با فنرباغچه به توافق رسیده است. لژیونر والیبال ایران که سال 
گذشته در لیگ ایتالیا و در تیم پیاچنزا توپ می زد، امسال قصد دارد در لیگ ترکیه حضور داشته باشد. البته این ملی پوش والیبال اکنون پیشنهادهای دیگری هم دارد. 

وحید رجبی: طی روز های اخیر کشتی 
ایران با تصمیمات و مواضع دوگانه کادر 
فنی کشتی آزاد، در آستانه المپیک با حواشی زیادی روبه رو 
شده است. در حالی  که طی ماه های اخیر اعتراض های زیادی 
به تصمیمات مدیریت فنی کش��تی آزاد به دلیل مشخص 
نبودن چگونگی انتخاب ملی پوشان برای حضور در رویدادهای 
بین المللی و در رأس آنها المپیک ۲۰۲۱ توکیو بوده اس��ت، 
این بار نحوه انتخاب کشتی گیران برای حضور در جام تختی 
به عنوان مرحله نخست گزینشی رقابت های قهرمانی جهان 
۲۰۲۱، حواشی زیادی را برای فدراسیون کشتی به وجود آورده 
است. انتشار اسامی کشتی گیران واجد شرایط برای حضور در 
جام تختی اعتراض های زیادی را به همراه داشت و بسیاری 
معتقدند عدم اختصاص سهمیه به استان های مختلف، اجحاف 
در حق بسیاری از کشتی گیران آزاد و فرنگی کار بوده است که 
در استان های خود در حال تمرین هستند. در حالی که به دلیل 
شیوع کرونا و از سوی دیگر نزول سطح کیفی جام تختی طی 
سال های اخیر، اغلب کشورهای صاحبنام خارجی برای حضور 
در این رویداد به ایران نمی آیند، مشخص نیست چرا کادر فنی 
تیم های ملی زمینه را برای حضور حداکثری کشتی گیران در 
این مسابقات فراهم نکرده و سهمیه ای برای استان های صاحب 
 کش��تی در نظر نگرفته اس��ت. اعتراض شدید پرویز هادی،

س��نگین وزن س��ابق تیم  ملی ب��ه نبود نامش در لیس��ت 
کشتی گیران جام تختی و حمله به علیرضا دبیر با هر هدفی 

حتی جلب توجه در آس��تانه 
حض��ور در انتخابات ش��ورای 
شهر تبریز و متعاقب آن پاسخ 
دبیر، این بار نیز حواشی زیادی 
را برای فدراس��یون کشتی در 
آستانه المپیک به وجود آورده 
است. با افزایش اعتراضات که 
حتی موضع گیری نمایندگان 
تبری��ز در مجل��س را نیز به 

دنبال داش��ت، ابراهیم مهرب��ان به عنوان نماینده کادر فنی 
کش��تی آزاد گفت: »پرویز هادی در مسابقات انتخابی برای 
حضور در رقابت های جهانی صربستان مقابل امین طاهری 
و امیرحس��ین زارع کشتی را واگذار کرده و بعد از آن نیز ما 
شنیدیم وی برای حضور در شورای شهر تبریز ثبت نام کرده 
و قصد حضور در انتخابات این شورا را دارد«. حال اگر بخواهیم 
عدم دعوت از هادی را بر اساس نتایج تیم  ملی بدانیم، باز هم 
مواضع دوگانه کادر فنی در قبال کشتی گیران حاضر در این 

رقابت ها شائبه های زیادی را به وجود می آورد. 
اگر هم بخواهیم مبنا را بر اساس نتایج انتخابی تیم  ملی 

و شکست پرویز هادی در این 
رقابت ها بدانی��م تا جایی که 
حتی او را شایسته حضور در 
جام تخت��ی ندانیم، پس چرا 
محمدحس��ین محمدیان که 
در انتخابی مغلوب علی شعبانی 
شد کماکان گزینه شماره یک 
کادر فنی تیم  ملی است و حتی 
مدعی اول حضور در المپیک 

توکیو به حساب می آید؟
اگر مبنا نتایج انتخابی تیم  ملی قبل از مسابقات صربستان 
بوده است، چرا امیرحسین زارع که مغلوب امین طاهری شد 
بر اساس شواهد کماکان شانس اول حضور در المپیک است 
و امین طاهری به عنوان نفر اول انتخابی باید در هر رویدادی 
شرکت کند تا شاید مورد توجه کادر فنی قرار گیرد؟ از سوی 
دیگر یدالله محبی، مجتبی گلیج و برخی دیگر از کشتی گیران 
نیز همانند هادی در انتخابی تیم  ملی شکس��ت خوردند اما 
نام شان در لیست کشتی گیران واجد شرایط جام تختی است. 
همین مواضع متناقض از س��وی مدیریت فنی تیم  ملی 

کش��تی آزاد طی ماه های اخیر فدراسیون کشتی و شخص 
علیرضا دبیر را که بارها اعلام کرده در مس��ائل فنی دخالت 

نمی کند، وارد حواشی و دردسرهای زیادی کرده است. 
بدون شک کشتی ایران در آستانه المپیک به آرامش نیاز 
دارد اما برخی تصمیمات شخصی از سوی کادر های فنی و 
پاسخگو نبودن آنها به رسانه ها، باعث اعتراض های زیاد و بر 
هم خوردن آرامش کشتی ایران شده است. وظیفه مدیر فنی 
و سرمربی تیم  ملی کشتی آزاد این است که همه کشتی گیران 
را به یک چشم نگاه کنند و فرصت برابر به همه داده شود تا 
حتی انگیزه در آن جوانی که در روس��تا هم تمرین می کند 
کشته نشود اما رفتارهای سلیقه ای باعث شده شور و شوق 

در بین جوانان جویای نام از بین برود. 
در حالی که ۷۰ روز تا المپیک باقی مانده، هنوز مشخص 
نیس��ت فرد برت��ر در اوزان ۷۴، ۹۷ و ۱۲۵ کیلوگرم از دل 
تورنمنت لهستان بیرون می آید یا اینکه اگر فرد مورد نظر 
کادر فنی نتیجه نگیرد، باز انتخابی درون  اردویی گذاش��ته 
خواهد شد؟ یا درباره انتخابی درون اردویی وزن ۶۵ کیلوگرم 
که قرار است بین امیرمحمد یزدانی و مرتضی قیاسی برگزار 
ش��ود، معلوم نیست یک کشتی خواهد بود یا به صورت ۲ 
برد از ۳ مبارزه؟ در واقع به نظر می رسد اگر فرد مورد نظر 
کادر فنی برنده ش��ود، تک کشتی خواهد بود اما اگر نتیجه 
در کشتی اول طبق دلخواه سلیقه مدیر و سرمربی نباشد، 

باز هم کشتی خواهند گذاشت.

وقتی دبیر تاوان تصمیمات کاوه و محمدی را می دهد

از  وعده قانونمندی تا رفتار  سلیقه ای
گزارش

نگاه

گفتوگو

بعد از دیدار مسؤولان فدراسیون و تیم  ملی فوتبال با رئیس 
سازمان برنامه و بودجه، هر یک از طرفین این دیدار ادعاهایی 

را مطرح می کنند که میلیاردها تومان اختلاف دارد!
فدراسیون فوتبال در مسیر آماده سازی تیم های ملی فوتبال 
و فوتس��ال برای حضور در مس��ابقات سرنوشت ساز خود در 
انتخابی جام جهانی، به دنبال منابعی برای تامین هزینه های 

۲ تیم است. 
مهم ترین اقدام این فدراسیون، دیدار با محمدباقر نوبخت، 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه بود که 
در آخرین دیدار، قول هایی برای مس��اعدت این س��ازمان به 

تیم های ملی داده شد. 
 مس��اله عجیب در این ماجرا، برداشت متناقض و متفاوت

۲ طرف نسبت به نتیجه این دیدار است که هر روز، پررنگ تر 
می شود و هیچ یک هم از موضع خود کوتاه نمی آیند؛ فدراسیون 
فوتبال می گوید نوبخت قول داده همه هزینه ها را تامین می کند 
اما در س��ازمان برنامه و بودجه چنین خبری نیست و تفاوت 
این موضوع در ارقامی است که در آینده جا به جا خواهد شد 

و بالغ بر چند میلیارد تومان است. 
بسیار عجیب است که بعد از یک دیدار کوتاه، طرفین ادعایی 
متفاوت از همدیگر دارند و مرتب بر گفته خود تاکید می کنند. 

برای بررسی این ادعا، به واکنش های ۲ طرف توجه کنید.
یک - سازمان برنامه و بودجه در خبری با عنوان »کمک به 
تأمین هزینه های مالی ۲ تیم فوتبال و فوتسال« نوشت: »با 
موافقت دکتر نوبخت مقرر شد برای تامین هزینه های تیم  ملی 
فوتبال و تیم  ملی فوتسال در بازی های مقدماتی جام جهانی 
و جام جهانی، س��ازمان برنام��ه و بودجه از تمام ظرفیت های 
مالی و قانونی خود اس��تفاده کند، چرا که موفقیت تیم های 
ملی در عرصه های جهانی موجب شادمانی ملت بزرگ ایران 

خواهد شد«.
دو - ساعاتی بعد از این اتفاق، فدراسیون فوتبال با برداشتی 
متفاوت، از »تامین تمام هزینه ها« خبر داد: »با موافقت دکتر 
نوبخ��ت مقرر ش��د »تمام« هزینه های تیم  مل��ی فوتبال در 
مقدماتی جام جهانی و جام جهانی فوتس��ال از سوی سازمان 
برنامه و بودجه در قال��ب ردیف بودجه ای اختصاصی تأمین 

شود«.
سه - کمتر از ۱۲ ساعت بعد، ادعای فدراسیون فوتبال مبنی بر 
تامین تمام هزینه ها از سوی جعفری نژاد، رئیس امور فرهنگ، 
گردش��گری و ورزش س��ازمان برنامه و بودجه رد شد: »فعلا 
چنین موردی مطرح نیست و پرداخت هزینه ها در چارچوب 
اعتب��ارات مصوب قانون بودجه س��ال ۱۴۰۰ خواهد بود«. او 

یادآور ش��د: باید کارشناسان این سازمان هزینه های اعلامی 
و اسناد را بابت اردوی کیش، آماده سازی، هزینه های جانبی 
و همچنین اعزام به بحرین بررسی کرده و آنگاه مبلغ نهایی 
مشخص ش��ود که بعد از شفاف شدن تمام اطلاعات، درباره 

آن اطلاع رسانی خواهد شد. 
ب��ه گفته این مقام مس��ؤول، قرار ش��ده امکان تخصیص 
س��همی که در ذیل اعتب��ارات وزارت ورزش به فدراس��یون 
فوتب��ال اختصاص دارد، به نوع��ی زودتر از موعد پیش بینی 

شده آن فراهم شود. 
چهار - ساعاتی بعد از این واکنش و منتفی شدن تامین تمام 
هزینه های اردوی تیم ملی، محمدباقر نوبخت نیز در پس��تی 
اینستاگرامی نوشت: درباره تامین پشتیبانی مالی و لجستیکی 
جهت پیروزی تیم  ملی نیز این اطمینان را به آنان دادم که برای 
تامین هزینه های تیم  ملی فوتبال و تیم  ملی فوتسال، سازمان 

برنامه و بودجه از همه ظرفیت های قانونی استفاده می کند«.
پنج - در حالی که این س��ازمان همه کمک های مالی خود را 
منوط به رعایت مسائل قانونی کرده، باز هم فدراسیون فوتبال 
با برداشتی متفاوت از پست اخیر نوبخت، در فاصله چند ساعت 

بعد، ادعای »تامین تمام هزینه ها« را تکرار کرد!
این فدراس��یون نوشت: اخیرا دکتر نوبخت و هیات همراه 

از کمپ تیم های ملی بازدید و با رئیس فدراس��یون فوتبال و 
اعضای کادر فنی دیدار کردند. در این نشست صمیمانه مقرر 
شد تمام هزینه های تیم  ملی فوتبال در مقدماتی جام جهانی 
و جام جهانی فوتسال از سوی سازمان برنامه و بودجه در قالب 

ردیف بودجه ای اختصاصی تأمین شود و...«.
نکته عجیب ماجرا، ادامه اصرار فدراسیون فوتبال بر تامین 
تمام هزینه ها به صورت عامدانه است تا مطلبی را خلاف آنچه 

در واقعیت اعلام شده، در اذهان عمومی جا بیندازد. 
این در حالی است که به گفته یک مقام مسؤول در سازمان 
برنامه و بودجه، اعتبار فدراسیون فوتبال و تمام فدراسیون ها در 
قالب اعتبارات فصل پنجم وزارت ورزش تعریف شده و هیچ 
کدام ردیف مستقل اعتباری ندارند. بر همین اساس سازمان 
برنامه و بودجه نمی تواند فراتر از اختیارات قانونی خود پولی 

به فدراسیون فوتبال اعطا کند. 
اگر چه موفقیت تیم  ملی در انتخابی جام جهانی یک اتفاق 
مهم برای تمام فوتبال دوس��تان است و هر اقدامی در جهت 
آماده سازی تیم  ملی می تواند به این موفقیت کمک کند اما 
مسائل اینچنینی و طرح ادعای نادرست برای دریافت مبالغ 
فراقانونی، سوالات بسیاری را درباره مدیران جدید فدراسیون 

فوتبال ایجاد می کند.

تفسیر غلط فدراسیون فوتبال از قول هایی که سازمان برنامه و بودجه به آنها داده است

یک موافقت
و ۲ برداشت
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ادامه از صفحه اول
مدرس�ه  کنون�ی  وضعی�ت    
سیدالش�هدا چگونه اس�ت؟ آینده کاری این مدرس�ه چگونه 
خواه�د بود؟ آیا کار خود را بزودی آغاز خواهد کرد یا به خاطر 

مسائل امنیتی این مدرسه تعطیل خواهد شد؟
تلاش ما این اس��ت که مدرسه سیدالشهدا زودتر باز شود و 

زمینه تعلیم برای شاگردان فراهم شود.
هر چند این حادثه بس��یار دردناک ب��ود و حدود ۲۰۰ نفر 
از ش��اگردان ما شهید و زخمی شدند ولی آن چیزی که هدف 
گروه های تروریستی بوده، این است که این مقاطع تعطیل شوند و 
اینها از تعلیم بازبمانند ولی به  رغم همه این دردها و مصیبت هایی 

که بر جامعه وارد شده است، ما هدف استراتژیک خود را در توسعه 
علم و فرهنگ دنبال می کنیم، چرا که تنها راه غلبه بر ناامنی ها و 
وحشت و ترور که توسط گروه های تروریستی دامن  زده می شود، 
نابودی بستر آنها یعنی جهل و نادانی است. بنابراین برای مقابله با 

این گونه اقدامات به سرعت وارد عمل خواهیم شد. 
 برنام��ه ما هم این اس��ت که فردا )امروز دوش��نبه( هیات 
بلندپایه ای از وزارت معارف در مکتب سیدالشهدا که مورد حمله 
تروریستی قرار گرفته حاضر بشوند تا از شاگردان و معلمان این 

مکتب، دلجویی و تقدیر و تش��کر کنند و فضای روانی را برای 
برگش��تن به حالت عادی فراهم کنند. مردم ما با این فضاهای 
غم انگیز، آشنا هستند و در عین حال عزم و اراده شان جدی است 
که برای محو تروریس��م از افغانستان که ناشی از جهل افراطی 

است، کمر همت ببندند. 
  شما در وزارت معارف افغانستان چه اقداماتی را برای تامین 
امنیت دانش آموزان افغانستانی پیش بینی کرده اید تا دیگر شاهد 

اینچنین اتفاقات دردناکی در افغانستان نباشیم؟

تلاش مان این اس��ت ک��ه در هماهنگی ب��ا وزارت داخله و 
ارگان های امنیتی، اقداماتی را برای تامین امنیت لیسه ها )معادل 
دبیرستان در ایران( و مکاتب بویژه در غرب کابل که بیشتر مورد 

حمله قرار می گیرد، انجام بدهیم. 
  دقیقا چه اقداماتی؟

برنامه ما این اس��ت ک��ه بتوانیم گروه ه��ای امنیت محلی 
را تش��کیل داده و فع��ال کنی��م تا این گروه ه��ا در همکاری با 
پلی��س و وزارت داخل��ه، مس��ؤولیت تامین امنی��ت مکاتب و 
م��دارس را بر عه��ده بگیرند. تمام تلاش خ��ود را برای فراهم 
ک��ردن امکان��ات و امنی��ت دانش آم��وزان افغانس��تان و ادامه 
مس��یر تعلی��م و تعل��م در کش��ورمان به کار خواهیم بس��ت.

تروریسم در افغانستان ریشه در جهل افراطی دارد


